經文: 腓 2:5-11
Text: Philip 2:5-11 
請讀腓 2:1-11一次
Please read Philip 2:1-11 

Questions:

1. 保羅在本書信加入耶穌的故事 (vv 5-11) ，主要的目的是什麼？
Paul inserts Jesus' story (vv 5-11) in his letter to the Philippians. What is the purpose of doing it?
2. 主耶穌怎樣實踐第三、四節的教訓在他自己身上呢？
How did Jesus demonstrate vv3-4 in his life?
3. 試列舉聖經或日常生活中的情形是我們可以效法基督的心。例如: 羅 15:1-7
List situations from the bible or our daily life that we could follow the mind of our Lord Jesus. For example, Rom 15:1-7 

4. 你有否試過不堅持自己的權利反倒虛己而且順服？結果是怎麼樣？
Were there times in your life that you did not hold on to your right but chose to humble yourself in submission? What was the result?
5. 在講道中所指「謙卑的定律」是什麼? (彼前 5:5-6) 
What is "the Law of Humility"? (1 Peter 5:5-6) 
6. 如果你謙卑，但一直沒有見到任何好結果，你會怎麼辦？ (彼前 5:7)
If you humble yourself but cannot see any positive result, what will you do? (1 Peter 5:7)

